
Na uspehih osnovan
optimizem

Že naziv naše komisije pove, da smo izrazito športno usmerjeni, je
dejal njen predsednik Sašo Stančič nazačetku pogovora. Torej je našc
delo že v zasnovi usmerjeno kratko- in dolgoročno.

Kratkoročno posvečamo vsako
leto pozornost na več tekem, katerih
organizatorji ali soudeleženci smo.
Letos se npr. že intenzivno priprav-
Ijamo na jubilejno 25. mednarodno
dirko KARTING-87, na 16. karting
dirko za nagrado Ljubljane, na pr-
venstvo SR Slovenije v kartingu in na
pokalno dirko juniorjev po pro-
gramu sodelovanja z AMD INA Ri-
jeka.

Pri vsej množini dela se že tudi po-
govarjamo z Integralom zaradi mo-
rebitnih tekem na njegovih asfaltnih
površinah. Juniorska tekmovanja pa
želimo sploh preseliti na parkirišče
pred zimskim bazenom dvorane v
Tivoli; mestna ZTKO se s preseli-
tvijo tja strinja. Pokalna tekma ju-
niorjev bo že 3. dirka SINTER, za
katero kažc zanimanje tudi GIP
Gradis in nudi zanjo parkirišče na
Letališki c. 33.

Ko smo že pri tekmovališčih, pa še
tole: za park tehnične kulture Ljub-
ljana (PTKL) v Zelenem gaju (KS
Zalog) bomo napravili vse, da bo
ostal v dolgoročnem načrtu mesta na
sedaj predvideni lokaciji, ne glede na
težave s kmetijstvom in dodatno še
zaradi variantne lokacije čistilne na-
prave. Kratkoročno pa se oziramo na
souporabo parkirišča za vozila opa-
zovalcev bodočega avtomobilskega
sejma ob Cesti dveh cesarjev.

Dolgoročni, nič manjši poudarek
daje naša komisi ja tek movalcem ozi -
roma skrbi za vsestranski napredek
društvene ekipe nasploh. Le-ta se je
od prcdlani povečala skorajda za po-
lovico in šteje sedaj nad 30 tekmo-
valcev. Dokaj redna oblika našega
delovanjaso že pogovori stekmoval-
ci. Zadnje čase pa posvečamo vso
pozornost tudi vzgoji mladih vozni-
kov — športnikov. Res so še mladi in
ker gre tudi še za osnovnošolce,
tesno sodelujemo z njihovimi starši.
In vendar prav mladi hitro dokazu-
jcjo napredek. Tako je v razredu
Nl-W)ccm junior naš Tomaž Go-
renc zasedel na državnem prvenstvu
1. mesto, vrazredu N2-60ccm junior
pa je bil naš Aleš Videmšek peti.

Kajpak se pri vsem tem srečujemo
tudi s fihančnimi težavami. Ne mi-
slim na tekmovalne stroje — ti so
zvečine lasl in skrb lekmovalccv;
društvo jim seveda pri njih nabavi in

vzdrževanju v okviru svojih možnosti
pomaga. Gre za velike vsote tudi pri
samem delovanju, tekmovanju, pri-
pravah nanj itn., kar vse šele omo-
goča redno vključevanje v športno
tekmovalna dogajanja.

Ip lanski rezultati? V republiki in
državi smo ostali na 2. mestu. Ob po-
globljenih stikih naše komisije in
strokovne društvene službe s TKS in
ZTKO občine in mesta ter z vso
skrbjo tudi za vodilne in trenerske
delavce pa lahko v prihodnje znova
pričakujemo boj za najvišji mesti v
republiki in v državi. Okrepljena
ekipa in obetajoči juniorji naš opti-
mizem še krepijo.

Tovarišu predsedniku Stančiču
lepa hvala za spodbudne besede,
tekmovalcem pa še obilo športne
sreče na lclošnjih tekmovanjih.
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